
Správa dozornej rady za rok 2022 

Dozorná rada sa zúčastňovala každého zasadania výboru pozemkového spoločenstva. Taktiež 

počas roka boli vykonané aj kontroly účtovníctva. Prehľad roka je zhrnutý v nasledujúcich 

bodoch:  

− Počas roka v evidencii dokladov na vývoz dreva boli nájdené nedostatky. Neboli 

všetky  povolenky k odvozu dreva. Po upozornení boli dodané do účtovníctva.  

Prekontrolované boli aj číselníky a faktúry za drevo. 

− Pri posielaní dividend na účet sa spravila chyba. Vyplatilo sa týmto ľudom viacej Eur, 

o to im to bude ponížené v nasledujúcom vyplácaní dividend, teda za rok 2022. Títo 

ľudia boli o tom upovedomení aj listom. 

− Taktiež chyba sa spravila aj pri vypisovaní šekov, keď pri tlačení zoznamu ľudí z 

Excelu program zaokrúhlil päťdesiatim ľudom o 50 centov na viac. Táto chyba sa 

taktiež zohľadní pri nasledujúcom vyplácaní dividend.  

− Do budúcna už sa chyby pri vypisovaní šekov už nebudú vyskytovať, keďže sme 

prešli na nový software PROFI evidencia.  

− Tento rok sa dividendy budú vyplácať aj po valnom zhromaždení.  

− Hmotný majetok bol aktualizovaný ku dňu 31.12.2022. Bol zakúpený iba pilník na 

reťaz. Neodpísalo sa nič. 

− V lese na odberných miestach boli vykonané kontroly skladu. Dozorná rada sa taktiež 

zúčastnila aj nakladania a merania dreva počas vývozu. Počas každého nakladania boli 

prítomní dvaja členovia buď z výboru, alebo v kombinácii s členom dozornej rady.  

− Lesná stráž vykonávala pravidelné kontroly v lese, a tým dozerala, či neprebieha 

nelegálne vychystávanie dreva. 

− Počas minulého roka sa vykonávala pestovná činnosť. Natierali sa mladé stromčeky 

proti ohryzu zverou.  Zostatok zákonnej rezervy na pestovnú činnosť sa nezvyšoval, 

čerpalo sa z neho na zaplatenie Cervakolu.  

− Za minulý rok 2022 sú vyplatené všetky záväzky a pohľadávky.  

− Celé účtovníctvo bolo vedené prehľadne.  
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